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§ 6 Inkomna frågor till KS 
Diarienummer KS 2022/80 

Sammanfattning 
Kultur- och fritidschef Mikael Nilsson svarar på frågor om kultur 
för äldre. 
Fråga: Vilka kulturaktiviter för äldre är på gång och vilka 
planeras? 
Svar: Det är flera aktiviteter och evenemang inplanerade men 
den aktivitet som just riktar sig mot en äldre publik är en 
Picknickkonsert med LYRAN i Pinnparken som Kungsörs 
musikvänner anordnar 22 maj kl. 15.00.  
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§ 7 Inkomna frågor till Äldreomsorgen 
Diarienummer KS 2022/80 

Sammanfattning 
Socialförvaltningens chef Lena Dibbern svarar på frågor ställda 
till äldreomsorgen. 
Staten och SKR har slutit en överenskommelse om omställning 
av vården till God och Nära vård. 
Fråga: Vad ligger i begreppet God och Nära vård? 
Svar: Målet för omställningen är att skapa en god, nära och 
samordnad vård och omsorg som främjar hälsan. Målet är också 
att patienter och närstående ska kunna vara delaktiga i vård och 
behandling utifrån deras förutsättningar och behov. 
Primärvården är basen och navet i vården och behöver samspela 
med den specialiserade vården, den kommunala omsorgen och 
socialtjänsten samt andra intressenter som behövs utifrån 
patientens perspektiv. För att skapa en sådan mer sammanhållen 
vård och omsorg behöver samverkan stärkas mellan regioner 
och kommuner. 
 Fråga: Vad kommer detta att innebära i Kungsör och hur 
förbereder man för att införa detta i vården i Kungsör? 
Svar: Nära vård är ett paradigmskifte som innebär att man 
förflyttar delar av specialistvården från slutenvården (region) till 
kommunal sjukvård. 
I flera delar av Sverige har detta arbete pågått under flera år 
och Kungsör har under det senaste året arbetat med att 
förbereda verksamheterna för denna övergång. 
För Kungsörs del handlar det om att stärka kompetensen hos 
vård- och omsorgspersonal för att kunna möta den mer 
avancerade vård- och omsorgen som kommer. 
Ett nära samarbete finns tillsammans med den lokala 
vårdcentralen kring nära vård och redan under förra året 
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startade hälso- och sjukvård, vårdcentralen och bistånd 
gemensamma ronder två gånger i veckan. 
Tack vare detta goda samarbete har övergången mot nära vård 
fått en smidig start. 
I dagsläget rondar man på samma sätt men också nu tillsammans 
med regionen där man tillsammans bestämmer vilka patienter 
som vi kan ge vård i kommunal regi istället för att de skall 
behöva åka till sjukhus. I dagsläget är det 10 inskrivna ”nära 
vård” patienter. 
Framåt kommer nära vård kräva mer resurser i form av hälso- 
och sjukvårdspersonal men också resurser för att kunna utbilda 
personalen i mer avancerad vård. 
  
Tallåsgården 
Fråga: Vilka begränsningar gäller nu när det gäller att få vara på 
Tallåsgården? 
Fråga: Antal personer? 
Svar: Efter bedömning av KKTAB relaterat till ventilationen är 
60 det satta antalet. 
 Fråga: Tillgång till kök m m? 
Svar: Då daglig verksamhet bedriver verksamhet här dagtid så 
kan inte köket ges tillgång till under de tiderna. 
Utanför kontorstid finns tillgång till kök. 
  
Kulturaktiviteter 
 
Fråga: Vilka kulturaktiviteter för äldre är på gång och vilka 
planeras? 
Svar: Mötesplatserna Tallåsgården och Misteln har under sin 
första månad efter nyöppnandet haft flera kulturaktiviteter, bland 
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annat extern föreläsning om Kristina Gyllenstierna, folkmusik av 
kyrkan och andra musikevent. 
Inför nyöppnandet gjordes en ordentlig genomlysning och 
förfrågan gick ut till våra seniorer om vad man ville ha för event 
på mötesplatserna och sedan har aktiviteterna anpassats efter 
detta. 
Intresset är stort och dagligen är det mycket deltagare på 
mötesplatserna. 
Deltagarna har alltid möjlighet att lämna förslag på aktiviteter 
så att aktivitetssamordnarna kan anpassa efter detta. 
  
Aktiviteter som genomförts på Tallåsgården under april månad, 
vissa aktiviteter är återkommande: 
- Skivor till kaffet 
- Måndagsträffen spela biljard 
- Musik/frågesport 
- Promenad 
- Tipspromenad med korvgrillning 
- Kyrkan bjuder på sång och kaffe 
Aktiviteter som genomförts på Misteln under april månad, vissa 
aktiviteter är återkommande: 
- Allsång/önskelåtar 
- Bingo 
- Morgonfika, sitt/balansgympa, påskskoj 
- Tipspromenad 
- Musik sång frågesport 
- Morgonfika, gympa, aktivitet 
- Morgonfika, gympa 
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§ 8 Inkomna frågor till KKTAB 
Diarienummer KS 2022/80 

Sammanfattning 
VD/Teknisk chef Rune Larsen svarar på frågor om tillgänglighet 
ställda till KKTAB. 
Trafik och miljö 
Fråga: Det finns en fin grillplats vid hamnen med utmärkta 
grillmöjligheter. Ett problem är att strax nedanför mot åkanten 
finns ställplatser för stora husbilar. Utsikten från grillplatsen mot 
ån begränsas avsevärt när en stor husbil parkeras där. Kan den 
flyttas? 
Svar: Ställplatserna kommer att flyttas under våren, tidig 
sommar. 
Mobil scen vid hamnområdet 
Fråga:  Var ska den placeras? 
Svar: Den är mobil och kommer att inte att vara uppställt på en 
fast adress. 
Fråga: På vilket sätt är den mobil? 
Svar: Som ett bilsläp. 
Fråga: Var ska en publik få plats? 
Svar: Detta är en fråga för dem som arrangerar. 
Fråga: Hur undviker man olyckor då det är nära vatten? 
Svar: Varje arrangör är ansvarig för säkerheten. 
Farthinder på gatorna 
Fråga: Vem beslutar om hur och var på gatorna farthinder kan 
ställas ut? 
Svar: Detta görs utifrån en bedömning av tekniska, bedömningen 
görs efter samtal med polis, vi tittar på inkomna klagomål 
gällande hastigheter, planeringsarbete, stadsplanering. 
Fråga: Varför ställer man inte ut lösa betongsuggor på Fredsgatan 
i stället för att bygga fasta hinder? 
Svar: Vi håller på med hastighetsfrågorna, en ny trafikplan är på 
väg upp för beslut. När det gäller fortkörning ska man kontakta 
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polisen, kommunen får in denna information från polisen och 
försöker att ta fram anpassade åtgärder. Det är inte säkert att 
det blir farthinder. 
Framkomligheten för handikappade i Kungsör 
Fråga: Har någon översyn gjorts under senare år när det gäller 
framkomligheten och hinder för denna för handikappade i 
Kungsör? 
Svar: Det är inte gjort en sådan undersökning på väldigt länge. 
Idag är det ett krav att göra en översyn innan man bygger nytt. 
Trafikfarlig övergång på Kungsgatan vid Bagarn 
Fråga: Själva övergången finns vid avsmalningen, men sen måste 
en gångtrafikant gå på vägbanan för att komma till infarten till 
Bagarn eller korsa gatan där det inte finns markerat 
övergångsställe, vad gör man åt det? 
Svar: Vi har tittat på en lösning och det finns ett framtaget 
förslag. Uppdraget hanteras i kommande åtgärdslista. 
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§ 9 Övrig information 
Diarienummer KS 2022/80 

Sammanfattning 
Ordförande Mikael Peterson (S), informerar om att en 
delegation från Rufunsa i Zambia, just nu är på besök i Kungsörs 
kommun.  Kungsör och Rufunsa är partnerskapskommuner i ett 
demokratiprojekt genom SIDA. Det syftar till att öka unga 
människors deltagande i utveckling av lokal demokrati.  
Valet 2022 
Intresserad av att arbeta med valet i höst? Kungsörs kommun 
söker personer som vill arbeta som röstmottagare, på valdagen 
eller under förtidsröstningen, med att ta emot röster, hjälpa 
väljare och hålla ordning i vallokalen. 
För mer information, kontakta nämndsekreterare Kristoffer 
Nyholt.  
Kultur- och fritidschef Mikael Nilsson informerar bl.a. om: 
- Upprustade grillplatser  
- Underhållsfria bänkar och bord runt kommunens leder 
- Iordningställande av en sagostig för barn, hinderbana, 
träskulpturer, gungor m.m. vid friluftsområdet Lockmora  
- Nya bänkar och bord, träskulpturer m.m. i Valskog 
 
Utvecklingsstrateg Stefan Lejerdahl informerar om 
Ukrainakrisen och flyktingmottagande i Kungsörs kommun. Den 
1 juli 2022 träder ny lagstiftning i kraft som innebär att 
Migrationsverket ska börja anvisa skyddsbehövande till 
kommunerna. Kommunerna tar samtidigt över ansvaret för att 
ordna boenden. För närvarande är det cirka 120 ukrainska 
flyktingar i kommunen. Kommunen iordningställer lägenheter 
och etablerar en organisation för kommunens övertagande. 
Kommunen har en stab som arbetar med flyktingfrågan och 
samverkar bland annat med Länsstyrelsen, Migrationsverket, 
Frivilligorganisationer och Regionen. I Torpa, på Kung 
Karlsgården, finns boende för cirka 130 platser. Det är inte 
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kommunens utan drivs av en privat aktör som Migrationsverket 
upphandlat. Kommunen har etablerat kontakt med boendet för 
frågor om bland annat skola, jobb och olika aktiviteter och har 
ordnat busstransport till Kungsörs tätort. 
Så här kan du hjälpa till! 
Till Kungsörs återvinning och Secondhand kan du lämna in: 
– Hygienartiklar t.ex. tandkräm, tandborstar, tvål, blöjor, bindor 
– Leksaker för både ute- och inomhuslek för barn i åldern 0-18 år 
– Nya underkläder; trosor, kalsonger, strumpor 
– Husgeråd 
– Diskmedel och tvättmedel 
VD/Tekniskchef Rune Larsen informerar bl.a. om: 
- Nytag i samverkan mellan Socialförvaltningen och KKTAB om 
naturvårdslaget tack vare bidrag från Länsstyrelsen. 
Socialchef Lena Dibbern informerar bl.a. om: 
- Socialförvaltningen har fyllt upp krislagret med vatten, mat och 
mediciner, om en krissituation skulle uppstå.   
- I SCB:s medborgarundersökning får kommunens invånare 
tycka till om sin kommun och dess verksamheter. I 2021 års 
medborgarundersökning landade äldreomsorgen i Kungsörs 
kommun på plats 28 av 161 kommuner. 
- En kvalitetsmätning om vad de äldre  tycker om äldreomsorgen 
har genomförts. Undersökningen skickas till äldre personer som 
bor i ordinärt boende med stöd av hemtjänst eller som bor på 
särskilt boende för äldre. Kungsör kommun står sig bra även i 
den här undersökningen. 
- En ny "Äldreplan" ska tas fram 
- Idag ingen kö till särskilt boende 
- En enkät kommer att lämnas ut till besökare på 
socialförvaltningens mötesplatser med frågor om hur man vill bo 
när man blir gammal.  
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§ 10 Övriga frågor 
Diarienummer KS 2022/80 

Sammanfattning 
Frågor ställda bl.a. om: 
När ska vägen utmed Konsum och Bion läggas om? 
Svar: Rune Larsen svarar att det är ett arbete som kräver en hel 
del resurser som inte finns just nu men uppgiften läggs till i 
åtgärdplanen.  
Brist på parkeringar i området runt badhuset och KFAB´s 
nybyggda hyreshus? 
Svar: Frågan överlämnas till KFAB. 
Varför publiceras inte protokollen från KPTR på kommunens 
webbplats? 
Svar: Sekreterare Ann-Katrin Öijwall svarar att det tidigare 
besluts att protokollen kan publiceras på respektive organisations 
webbplats. 
Är det möjligt att bänkar och bord placeras ut vid boulebana? 
Mikael Nilsson tar med sig frågan. 
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